

LilyPad Kids Jazz Dance



SCHEDULE

Classes	Date	Time	Group	Sessions	Fee
Jazz Dance	Monday	15:30-16:30	K3-5	10	3800RMB
Jazz Dance	Friday	15:30-16:30	G1-3	14	5320RMB

P.S. If students are absent on some days for his /her own reason, no refunds are available. Minimum 4 children to start class . If there aren't enough children, refunds are available. 5% discount for consecutive enrollees last semester.



QR code of sign up wechat ccount



QR code of wechat official account

Kids Jazz Dance K3-5

Jazz dance is a vibrant art form that combines African, ballet, and modern dance elements. With upbeat music and fast-paced movements, it's perfect for 3 – 5-year-olds. Kids can enhance coordination and rhythm while enjoying improvisation and the fun call-and-response format. Rooted in traditional African dance styles, it offers both cultural learning and physical development. Let your child experience this exciting dance adventure!



Kids Jazz Dance G1-3

Jazz dance is an ultra-exciting rhythmic adventure! Follow the music, "defeat" the beats with cool kicks, glide through the melodies nimbly, and even have impromptu dance battles with friends! As you keep dancing, you'll find yourself brimming with strength and confidence!



Lilan

Dancing Experience: 10 years

Teaching Experience: 7 years

Study Experience

Has participated in intensive workshops of renowned teachers from DanceBonbon, including Dandan, Apple, Liangliang, Arui, TIA, Xunxun, as well as HD Jin Daming, Meisi, Xiaoquan, Gaigai, Xixi, KK, Chengzi, Meiyangyang, etc.

Expertise in Dance Styles

Hiphop Choreography, Jazz, Kpop

Personal Achievements

- Winner of Shenzhen IDEG Showcase Performance
- Third Prize in the "Super Energy Cup" National College Student Club Exhibition Challenge
- Excellent Instructor Award in the 10th National Youth and Children Group Dance Competition of "Colorful Peach and Plum Cup For Dance"

Students' Achievements

- In 2023, students won the Gold Award and Special Gold Award in the Children's Group Dance Competition of "Colorful Peach and Plum Cup For Dance"

Teaching Scope

Basic teaching of children's Jazz and K-pop dance, individual and group dance rehearsal, teacher training class teaching, R&D of teaching plan systems. Features: Professional and meticulous teaching, high classroom attention, and targeted guidance in different stages!

Teacher's Message

Perseverance will definitely lead to rewards. Behind every smile, there are sweats watering the path!



LilyPad 少儿爵士舞



课程表					
课程	日期	时间	年龄段	课时	课费
爵士舞	星期一	15:30-16:30	K3-5	10	3800元
爵士舞	星期五	15:30-16:30	1-3年级	14	5320元

备注：在开课期间因自身原因缺课，不退缺课费，不够4个小朋友开课，将全额退款.上期续报可享受5%的折扣.



请扫以上二维码报名



请扫以上二维码获取详情

少儿爵士舞 K3-5

爵士舞是一种充满活力的艺术形式，融合了非洲、芭蕾和现代舞元素。欢快的音乐与快节奏的动作，非常适合3至5岁的孩子。孩子们在享受即兴创作和有趣的呼应互动时，还能提升协调性和节奏感。爵士舞源于传统非洲舞蹈风格，既能让孩子学习文化知识，又有助于身体发展。快来让孩子体验这场精彩的舞蹈之旅吧！



少儿爵士舞 1-3年级

爵士舞是超燃的节奏大冒险！跟着音乐，用帅气踢腿“打败”节拍，用灵活滑步玩转旋律，还能和伙伴即兴battle！跳着跳着，你会发现自己力量满满、自信满满！



李兰

舞龄：10年 教龄：7年

进修经历：

曾集训舞邦Dandan、Apple、粮粮、阿瑞、TIA、寻寻、HD金大铭、美斯、小泉、盖盖、希希、KK、橙子、美羊羊等老师的workshop.

擅长舞种：

Hiphop编舞、Jazz、Kpop.

个人荣誉：

深圳市idegshowcase排演获得优胜奖

“超能杯”全国大学生社团展演挑战赛获得三等奖

“缤纷桃李杯”全国第十届青少儿齐舞优秀指导教师奖.

学生荣誉：

2023年曾获得“缤纷桃李杯”少儿齐舞大赛金奖，特金奖.

教学范畴：

少儿爵士舞和韩舞基本功教学，个人以及齐舞排练，师资班教学，教案教学体系研发，教学专业细致，课堂关注度高，分时段针对性指导！

教师寄语：懂得坚持就一定有所收获，微笑的背后是汗水在浇灌！

